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https://nos.nl/artikel/2337126-verpleegkundigen-en-ic-artsen-opschalen-naar-1700-ic-bedden-kan-niet.html
13-06-2020 13:14 gaat EEE enIEE cen waarom dit nu weer zo moet.

Komt niet uit de werkgroep. Die zijn verbaasd.

13-06-2020 12:31 [JERE= vooral uitspraak|EEEZis voorbarig en hij brengt zich ook in een steeds

lastiger parket
25-06-2020 16:03TEER aot om stukken voor morgen. IC overleg. Rapport heeft hij.
Zal ik nog een keer sturen. Wil je dat ik de concept Kamerbrief al stuur? Of doen we geen stukken en nemen we

hem mondeling mee.

21-08-2020 19:49TEE Vi worden net gebeld door een beleidsmedewerker van de

wethouder Lelystad.

Ene 5.1.2e heeft (namens het Ministerie) bij de gemeente LLS een verzoek neergelegd om een ruimte

(grond/kavel) beschikbaar te stellen voor een semi-permanente hal waarin 1500 IC bedden gerealiseerd kunnen

worden.

Als noodvoorziening bij extreme omstandigheden.

EEzelf niets van het de minister gehoord en weet niet goed wat ze hiermee aan moet.

Weetjij hier iets van?

21-08-2020 19:50 Kreeg dit net doorgestuurd van

Weetjij hier iets van?21-08-2020 19:50

16-11-2020 18:25 gebeld. Ze wil het graag oplossen en wil deze procedures
niet. Heeft het aangekaart in het Inaz overleg enfgiifzdis blijkbaar aan het inventariseren waar de pijn zit en hoe

het opgelost kan worden. HeeftEEDpIleen niet aan ons verteld. Ik zal hem morgen bellen.

Pijn zit volgens haar in dat wij 1150 als uitgangssituatie willen en dat niet duidelijk is hoe opschaling tot 1150

goed wordt betaald.

16-11-2020 19:19

TT BP
Hier moeten de verzekeraars dus helpen.

16-11-2020 20:04 Waar vind ik alle ins en outs van de regio’s die bezwaar hebben

aangetekend. Ik tref een nota aan voor de minister, dat lijkt me niet de bedoeling. Wij hebben immers zelf nog

niet de ins en outs besproken. Heb ik dit in een andere mail gekregen?
16-11-2020 20:04 Vraag van

16-11-2020 20:07 In de nota staat dat we met de minister willen overleggen. Voelt ze

zich gepasseerd.
16-11-2020 20:12 - 5 Ik heb vorige week al aan de minister toegezegd dat deze nota zou komen en

vanmorgen nogmaals. Dus dat kan geen verrassing zijn JER it in de lijn naar de minister zoals gebruikelijk.
Misschien oe . . niet eens net de inhoud of het advies (dat kan), maar dan moet ze dat aangeven. Dit is

ook waarom ik dit per nota wil doen, dan wordt het expliciet.
16-11-2020 20:13 - Ik weet overigens niet wat ze net ins en outs per regio bedoeld, dat staat toch in

de bijlage? Of wil ze ook alle bezwaarbrieven erbij?
16-11-2020 20:13 - 5.1.2e oet ik reageren?
16-11-2020 20:14- Ik reageer wel. Komt goed.

16-11-2020 20:22 buiten verzoek

+94 buiten verzoek

buiten verzoek

16-11-2020 20:25 buiten verzoek

18-11-2020 10:51 zo nog even bellen, ik heb net met [JAE

er zijn nog wat acties te doen. Groeten ERO

18-11-2020 10:53

11.30 po metfAES

og wat nagesproken en

Moet eerst 11.00 met EEE. Kom nu aan op VWS.

aar die zeg ik wel af. Tenzij Limburg dan belt (is optie)
18-11-2020 10:54 - Kan het nu even heel snel?

18-11-2020 10:54 - Ik zit op de 18e

18-11-2020 11:30{EEEZit nu met Limburg in gesprek tot 12.00. Is er tussendoor gekomen.

C-1650220 1



1680228

Geen andere optie. Alsjij nog f&&L8kan bellen voor 12.00 dan graag.

18-11-2020 11:36-
18-11-2020 12:50 - EE even kort. ALV heeft afgesproken de basis cijfers/bedden te

checken obv NVIC visitaties. Dit als proces Hm in de inventarisatie van het probleem. Wordt vervolgd.
18-11-2020 12:51 - IEE EEE ver kort. ALV heeft afgesproken de basis difaridtnider te

checken obv NVIC visitaties. Dit als proces stap in de inventarisatie van het probleem. Wordt vervolgd. JES
18-11-2020 14:04 - Het woord “ontwikkellijn” moet ook in het Sinterklaasgedicht ©
18-11-2020 15:27 - Vraag 20 PVV is iets van PG (onderzoek RIVM), 21 is voor ons lijkt me

18-11-2020 15:37 - Heb BEY al gevraagd om Rivm toe te voegen.

18-11-2020 15:38 - Rivm gaat over schade hoor ik nu dus niet over levens. Ik stuurje
door wat ik nu heb.

18-11-2020 15:38 -[EXE Ok gewoon over schade in het antwoord spreken. Levens weten we niet

18-11-2020 15:40 Oké, we voegen het toe.

18-11-2020 15:47 Vragen over uitgestelde zorg moeten meteen naar minister hoor ik

net.

18-11-2020 15:47 -

18-11-2020 15:54 -

18-11-2020 16:44 -

18-11-2020 16:44 -

18-11-2020 16:45 -

18-11-2020 16:46 -

18-11-2020 17:04 -

18-11-2020 17:05 -

18-11-2020 17:10 - : Ja iedereen kan gaan!
18-11-2020 17:55 -

j

kan ook gaan hoor ©
18-11-2020 18:53 Heb mail gestuurd met bullets minister. Wil jij die zo nog

bekijken. Moet vanavond naar minister en nog een aantal mensen.

18-11-2020 18:56 - Ik kijk, stuurjij het dan weer door naar die mensen?

18-11-2020 18:56 -CE2
18-11-2020 20:19 -EEE Bg 5120 J size | vraagt om mail aan minister over gesprek met ZN morgen,

hoe laat kanje die mailen?

18-11-2020 20:22

TER
Mail moet eerst langs JEREZ voordat het naar de minister kan!!!

18-11-2020 20:23 - | Mag ik eerst de mail nog even lezen?

Als we kijken naar de bezwaren uit de 2 ROAZ heeft dan beeld om hoeveel bedden het gaat en idee

over wat nu het
‘

voordeel’ is voor een ziekenhuis? fern om 9.30 uur kan aansluiten

18-11-2020 20:23 -IEEE Zie vraagEREZl morgen om 9.30 vooroverleg (ben ik nog wel bij)
18-11-2020 20:29‘TEEIk ga zo mailen naar [JEREEY 1k kan 9.30. Bs uit aan. Zal vragen of hij
ook 9.30 kan.

18-11-2020 20:36 -IEEE Top!

18-11-2020 20:37 -

18-11-2020 20:39 - : Fijn!!

18-11-2020 20:41 - : PSE vroeg nog naar een brief van NVZ die ze gestuurd hebben na de

verschijning van het opschalingsplan in juli of begin augustus hebben gestuurd. Ken jij die?

18-11-2020 20:44- Kan me niet herinneren. Ga zo zoeken.

buite

18-11-2020 20:49 -

30-11-2020 16:03 -

30-11-2020 16:04 -

Jij zit ook in die app waarin dit is gevraagd.

Ja komt goed
Hebben we nu alles? Alleen Wilders dus?

Nee 50 plus. Vraag 91

Druk op thuiszorg en afspraken elv en zirghoteks.
Doet Iz zie ik nu.

Kan de groep op de 18e naar huis.

Ik blijf sowieso nog even.

Heb IEEEEMook geappt.

Kan ook morgen!
is namens NVZ iedereen aan het bellen nu

Voorstel van isala is niet goed!!!!
30-11-2020 16:05 - We gaan niet meeer dan 200 bedden in fase 2 doen

01-12-2020 09:09 BE
Rijnstaete cs houden kort geding aan. Men wil wel dat vws iets doet met ophaalrondje Inaz over aantallen ic. Daar

is wo middag overleg over met roaz voorzitters. Hoop dat jullie hier iets mee kunnen.

Groet [EXE
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01-12-2020 09:23 -[IEEE Hallo REE, dat is natuurlijk teleurstellend maar ik denk dat BER zijn best

heeft gedaan. Advies is nu om het na aan deze ziekenhuizen te laten, overleg heeft niet veel zin. En het wordt

steeds erger: Isala stelde gisteren voor dat ze met een idee voor een aangepaste regeling gaan komen die hun

beter uitkomt. Dat gaat me echt te ver, de subsidie is geen onderhandelstuk! Zometeen maar even over

5.1.2i Procespositie Staat Groeten

03-12-2020 11:26 -

03-12-2020 11:26 -

05-12-2020 11:40 -

LNAZ al binnen? Groeten [EES
05-12-2020 11:41 - Ja gister gemaild. Alleen van regio Zwolle

05-12-2020 11:41TEE:mij ook zo.

05-12-2020 11:46 - Ok!

05-12-2020 11:46 - Alsje wil kan je[BEnaar mij verwijzen
05-12-2020 12:03 - : Heb al gebeld. Hele verhaal uitgelegd. Dat kende hij nog niet goed.
Ook gezegd dat we waarschijnlijk wel akkoord kunnen gaan met 4 bedden minder voor Zwolle maar niet zoals zij
het voorstellen met 8 bedden minder en dan 4 bedden in de 1150 fase.

05-12-2020 12:03TEEEn daarnaast willen ze nog steeds meer in fase 2 en 3. Dat is weer

ander vraagstuk.
05-12-2020 12:04TEEIk mail je morgen nog het overzicht van wat wij zeggen en wat

ziekenhuizen willen.

05-12-2020 12:04 -

05-12-2020 13:21

alleen een gesprek met Zwolle?

05-12-2020 13:26‘TEEEEE mailt mij zondagavond het nieuwe overzicht van Oost of hij
stuurt een mail met dat ze geen nieuwe cijfers hebben en waarom dat niet is gelukt.
05-12-2020 14:55 - : Ok! Wel sneu dat [EBEEEer nu op zondag werk aan heeft

07-12-2020 13:08 -EERELER: Dit gaat niet goed
07-12-2020 13:09 - : We moeten zo strak erin

07-12-2020 13:09 -[EEEJ: eens

07-12-2020 13:11 Ik doe het zo

07-12-2020 13:11 5.1.2e Het gesprek
07-12-2020 13:11 Dan kanjij inhoudelijk aanvullen

07-12-2020 13:11 - Ok

07-12-2020 13:12 - Ok

07-12-2020 13:12 - &
07-12-2020 13:21 - Nee

07-12-2020 13:21 - 68 moet in eerste kolom

07-12-2020 13:24IEE Even verwachtingenmanagement
07-12-2020 13:25 - Goed gedaan
07-12-2020 13:28 - Die wilde ze toch niet meer aanpassen die 14

07-12-2020 13:28 - : Tja

07-12-2020 13:45 - |IEEEEc 12, Rivierenland 6, Rijnstate 14, Slingerland 7, cwz 8. Laatste

twee wist JERE niet zeker.

07-12-2020 13:51 -

|IEEHe'emaal prima. Dan schrappen we die bedden toch

07-12-2020 13:59 -

oe

Dit gaat helemaal nergens over

07-12-2020 14:19 -

c

Laat ze maar naar de rechter gaan

07-12-2020 14:19 - Eens

08-12-2020 08:50 - De hele club zat er om 8.00. Heb uitgelegd dat we pas verder praten

als we via het Lnaz de cijfers compleet hebben. IEEE zorgt dat we het vandaag krijgen en wil ook vandaag

nog het gesprek. Niet later, anders gaan ze naar de rechter.

08-12-2020 08:50 - Ik heb gezegd eerst de cijfers.
08-12-2020 08:52 - [EES wilde met mij verder alles regelen qua afspraak. Ik heb [ld er

tussen gezet. Beetje lullig voor maar heb hem nog geappt en hij vond het prima en verstandig gelukkig.

buiten verzoek

kort vraagje (ik heb zo contact met NVZ): hebben we de aantallen van

SFgaat overleggen met ziekenhuizen en wat plannen
oost hebben we nog steeds geen definitieve cijfers toch? Dus dan
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08-12-2020 21:41 -

08-12-2020 21:41 -

08-12-2020 21:41 -

08-12-2020 21:41 -

08-12-2020 21:41 -

08-12-2020 21:42 -

zijn cijfers en cijfers Efivandaan komt.

08-12-2020 21:43‘TEEbelt jou voor 10.00. Vooral canisius en Gelderse vallei zijn

interessant.

08-12-2020 22:21

| oA
een groot verschil

08-12-2020 22:23 et nog gebeld met [Ek stuur zo een mail naar hele VWS groep

voor morgenochtend.
09-12-2020 07:19BEE EE « zag je mail, alsEEIEIweer andere cijfers heeft dan kunnen we geen

lijst sturen om 10 uur. Ik stuur dan wel een mail dat het nu niet kan, om twee redenen: 1 is dat Radboud heeft

aangegeven niet achter de cijfers te staan (en het moet kloppen voor de hele regio) en 2 is dat LNAZ meldt dat de

cijfers van nvic niet correct zijn.
09-12-2020 07:44 -IEEErima. Wacht wel even totjE] hebt geproken. Hij belt eerst met

BE om te bespreken waar het verschil in de cijfers van hen beide vandaan komt. Ik stuur zo ook mail| EXE
door.

Ik ben als het nodig is tussen 9.10 en 10.00 bereikbaar (in de auto) en daarvoor en daarna ook steeds tussen

afspraken met door.

09-12-2020 10:05 -| Ik heb nog steeds niets van gehoord, het is al na 10 uur

09-12-2020 10:09JEFc:en. En hij zal nu wel bij technische briefing zitten. Dan maar mail

dat we nog uitzoeken wat goede cijfers zijn en na technische briefing met hem bellen.

09-12-2020 10:09 -EEEA op hem anders even dat hij jou zsm belt.

17-12-2020 09:25 Zit in covidstaf

17-12-2020 09:27 -| e hebt mail datje reactie Rivierenland niet snapt ook naar advocaat

IEE gestuurd. Er staat niet iets heel ergs in denk ik.

17-12-2020 09:33ENNee sorry niet gezien! Staat niets ergs in maar ze hadden het niet moeten

hebben.

17-12-2020 09:33 - 2e Op zich eigenlijk wel goed als ze zien dat we er niets van snappen dat ze nu weer

tegen hun eigen bezwaar ingaan

17-12-2020 09:34

Voor morgenochtend:

<bijgevoegd: 00000101-PHOTO-2020-12-08-21-41-54.jpg>
Dubbel

<bijgevoegd: 00000102-PHOTO-2020-12-08-21-41-55.jpg>
Dubbel

Net met over geappt. Hij zoekt morgen uit waar verschil tussen

a haha. Is idd niet erg.

17-12-2020 09:35 Zijn punt zit vooral in dat hij het ene bed in fase 1 in fase 2 wil

17-12-2020 09:35 Waarom heeft dat zh eigenlijk geen bedden in fase 2 of 3 gekregen? Zou

verhoudingsgewijs wel enigszins logisch zijn
17-12-2020 09:36 -

IEEE << ft hele berekening gister doorgestuurd. Zal ik zo even bekijken
en ook naarje doorsturen.

28-12-2020 10:42‘TEEBel mij even als dat lukt. Ik maak opzet over hoe we intern VWS de

bijstand driehoek kunnen ondersteunen. Zal het proberen weg te schrijven van CZ maar zorg dat we wel in de

loop zitten. Vanmiddag is daar overleg over met |IEEE<n ik. Jij wil vast meekijken en

misschien ook mee praten. Het is waarschijnlijk om 13.00

28-12-2020 11:08 Okee ik probeerje voor 12 uur te bellen!

29-12-2020 14:17 Wil je vandaag of morgen even bellen voor overdracht?

29-12-2020 14:41 HEEGraag! Kan het morgenochtend?

29-12-2020 22:06 -EEE vi om 9.00 overleggen morgenochtend. Over vaccinatie. Ik

plan wat in.

29-12-2020 23:07 Lekker vroeg @)
30-12-2020 17:27 aandag 10.30 moeten we het inhoudelijke verweerschrift gaan

maken samen aar wil ik graag bij zijn. Dan is ook hand aan de kraan vooroverleg. Wil jij die doen?

30-12-2020 wo a doe ik dan!

30-12-2020 17:32{EEEThanks. Drukke dag zeker. Hopelijk kunje zo wel stoppen.
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10-01-2021 14:53EEE nu ook de mail vaniREd Die is wel helder en ook logisch denk

ik.

11-01-2021 08:36EEEniet op het goede spoor met dat het LNAZ plan alleen theoretisch is

gebleken
11-01-2021 08:38

J
daar moeten we vanavond niet op ingaan.

11-01-2021 08:40 Het is namelijk een generiek punt, het geldt voor iedereen en staat los van de

claim van deze 7 ziekenhuizen

11-01-2021 08:41 - Eens. Straks nog maar zeggen tegen [EEE als we haar spreken.

11-01-2021 10:53 it jij zo bij het driehoeksoverleg?
11-01-2021 19:17 elke fouten hebben ze het over?

11-01-2021 19:18TEE < denk uitgangssituatie en meer in fase 2. Zij schalen niet op in fase

1 zeggen ze.

11-01-2021 19:23

11-01-2021 19:23 Zeker

11-01-2021 19:28 Dit verhaal gaat helemaal nergens over

11-01-2021 19:29 Nee BERLE Moet zegen dat tot 1150 ook goed betaald wordt.

11-01-2021 20:18 Duurt wel lang zo

11-01-2021 20:19 Ja

11-01-2021 20:19 Morgen maar wat later beginnen
11-01-2021 20:20 b.00 PO met [EXER
11-01-2021 20:20 En het regent ook nog eens...

11-01-2021 20:20 Ik zouFEdan gewoon verplaatsen
11-01-2021 20:20

12-01-2021 09:44

12-01-2021 09:44

12-01-2021 09:46

een lijntje bedacht

12-01-2021 09:48 5.1.28 Ja prima. Ben er over 25 min denk ik.

13-01-2021 09:50 5.1.2e aR pakjij die vragen van | BENop? Ik zit krap deze ochtend. Vraagt
ook afstemming met woordvoering!
13-01-2021 09:51 Sideelt met haar wat we nu hebben en regelt een webex.

13-01-2021 09:52
Lp

. Zal zo naar VWS vertrekken.

13-01-2021 09:54 Okee vooral dat punt van de woordvoering moet snel gebeuren
13-01-2021 09:54

13-01-2021 09:55

13-01-2021 11:46 5.1.2e inister akkoord met lijn, graag zo meenemen in voorbereiding debat; niet actief

naar buiten en graag advocaten laten afspreken dat er zoveel mogelijk met elkaar wordt gecommuniceerd en

niet met media; geeft ruis.

13-01-2021 11:53 1 Doen we.

13-01-2021 17:13 A. gens mij zijn jullie wel klaar! Het viel mee deze keer

13-01-2021 17:16 Ja dit was wel heel weinig. Ik stuur iedereen naar huis.

13-01-2021 17:17 Nou moetjij dus alsnog blijven voor ongeveer niks. Misschien wat

moties. Dat is wel balen.

13-01-2021 17:20 a kan ik wel mooi m’'n mail bijwerken &

13-01-2021 17:21 Moet ik nog kijken naar die informatie mail?

13-01-2021 17:27 LHiji gemaild doors

5.1.2i Procespositie Staat

zegt. Dit schiet niet op. Of ze vragen mag stellen??

5.1.2i Procespositie Staat

13-01-2021 17:29 orgenochtend versturen we hem.

14-01-2021 07:44 Zit

jij bij de stuurgroep bekostiging Corona vandaag om 8.30?

14-01-2021 07:47 Nee ik doe alleen het nota overleg vandaag, zit daar normaliter bij
14-01-2021 07:48 Oké dan sluit ik even kort aan. Ze willen bijgepraat worden worden

over IC rechtszaken

C-1650220 6



1680228

14-01-2021 10:32 Er zijn geen agendapunten voor koepeloverleg gekomen. Wat doejij
dan altijd. Niet doorgaan of gewoon een rondje doen over wat er speelt?
18-01-2021 17:53 Je krijgt uiterlijk morgenochtend een spreeknotitie voor IC overleg
18-01-2021 18:21

20-01-2021 11:33 k zie in laatste debatmail dat minister MZS er niet meer bij staat.

Kunnen we er dan vanuit gaan dat er geen vragen voor ons komen of kunnen er toch ook vragen voor Hugo
komen waar wij iets mee moeten?

20-01-2021 14:07EEE denk niet dat we vrijdag al reactie van minister hebben op de

beslisnota over de oplossingsrichting (is nog in de maak). Zullen we in plaats van vrijdag komende maandag een

overleg plannen om onze oplossing uit te leggen aan de ZH? Dan kunnen we horen wat ze vinden en kunnen we

het iets later in die week bestuurlijk afhechten.

20-01-2021 14:08 [IEEE Volgens mij is het ideeBEEonze ideeen gaat polsen bij

EERniet meteen een gesprek plannen

20-01-2021 14:10EE. maar dan moet ze morgen misschien alvast aangeven aan

IEEEat oplissingsrichting zo snel mogelijk volgt maar er eerst met minister gesproken moet worden. Dat

het ook maandag kan worden.

21-01-2021 09:25 5.1.2e HalERELE kunnen we voor 10 uur nog even overleggen over IC?

21-01-2021 09:27 - 5.1.2e Ben nog onderweg. Ben er vlak voor 10 uur. Ik kan je ook zo bellen

als het snel moet.

21-01-2021 09:27

EN:
doen we het als je binnen bent

21-01-2021 20:55 We hebben (via FEZ) ook contact gehad met IRF over de IC-kwestie en het

benodigde aanvullende budget. Reactie was dat IRF vindt dat dit eerst (volgende week) met M FIN besproken
moet worden; en IRF vraagt zich af of het budget nodig is stelt voor om het aantal IC-bedden te verlagen omdat

volgens hen de ziekenhuizen het IC-plan toch niet zouden kunnen waarmaken. Ik vind dit om meerdere redenen

een onzinnige gedachte en bovendien kunnen we niet een week wachten in ons proces met de ziekenhuizen.

Mijn advies is om Tamara te adviseren om morgen in (of en marge) de ministerraad even met M FIN hierover te

spreken.
21-01-2021 20:56 -

22-01-2021 09:23

bullets op de mail naa

25-01-2021 16:57

25-01-2021 16:57

25-01-2021 16:58 -

in 4 dagen maken

25-01-2021 16:59

EE:
inderdaad ©

25-01-2021 16:59 Morgen dus gesprek metBEER hierover. Ben jij daarbij?
25-01-2021 17:00 a ben ik bij
25-01-2021 17:00 Maar dat is maar een van de aspecten

26-01-2021 09:31 Nog even doorgesproken metEREN 1k maak bullets met watlERE
kan zeggen tegen Idee is nu wel streng zijn wat betreft aanhouden bezwaar. Eisen zijn niet reeeel.

Graag meelezen straks.

26-01-2021 09:33 HEE - net minister bijgepraat, die is zeer tevreden over wat we al hebben bereikt en

denkt dat de ziekenhuizen zich nu overstretchen met hun eisen

26-01-2021 09:33 Ik kom straks nog naar kantoor

26-01-2021 09:38| oe DRRAREY blijf thuis.

26-01-2021 09:45 Ok

26-01-2021 10:01 We moeten nog wel even met [EEE praten over wat ze van het Covid cluster

mag verwachten. Ik begreepof
ze dit weekend rechtstreeks een vraag (redeneerlijn opstellen) aan

had gesteld. Maar we moeten wel afspreken in MT dat opdrachten aan Covid cluster altijd via jou of mij

lopen.
26-01-2021 13:15 JJEEEZIlDie brief kan echt niet

26-01-2021 13:15 Nee dit kan toch ook zonder brief

Ter info mijn bericht aan BERL

inister gaat niet naar de ministerraad vandaag. Ik zet wel wat

rE oor haar met verzoek om dit op korte termijn even aan te kondigen bij Hoekstra.

buiten verzoek

SRPLE doet een toezegging die we niet kunnen waarmaken, we kunnen dit niet

2e
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26-01-2021 13:29 - Aan IG] hebje niet veel

26-01-2021 14:08 - Mij even niet bellen tussen 14.15 en 15.15. Leg ik nog uit. Ik kan jou

wel bellen dus alsjeme wil spreken dan app even en dan bel ik jou.

26-01-2021 14:15 - : Ok!

26-01-2021 16:42LmDeadline brief is iets eerder. Doen we weer de standaard onderdelen

met actueel beeld en reguliere zorg (ook mailBE met tekst toezegging op vraag Wilders uit debat december

die nog openstond) of is er nog meer? En al iets procesmatigs zeggen over nieuw beleidskader bij zorginfarct?
26-01-2021 19:40 -IBEWe kijken morgen wel even naar de brief, ik heb er niet zo'n haast mee. In

principe alleen standaard onderdelen plus aankondiging dat we bezig zijn met aanvullend beleidskader voor

zware scenarios. Welke toezegging van Wilders staat nog open?
26-01-2021 19:42 -[EE\Vanneer mensen aan de beurt zijn voor reguliere zorg. Zie mail [EES
van 13.42 vandaag.
26-01-2021 19:43 -EEEVil jij morgen brief bespreken met eam. EEE
26-01-2021 19:44 -[JEREZ Okee

26-01-2021 19:45 -EEHeb net ook mail met tekst uit debat van Wilders gemaild
26-01-2021 19:45 -IEEE: 1k zag het, ik wil dit eigenlijk geintegreerd in een breder stukje tekst, ga nog wel

naar kijken
26-01-2021 19:45 - : Hoe was terugkoppelind EI
26-01-2021 19:49 - Alleen Isala wil vasthouden aan bezwaar. Daar voelen ze zich lullig
over maar gaat om die 12 in fase 3 die ze naar 10 willen. Weetje nog dat ze aangaven dat dat foutje was. Vergt

nog een gesprek met Isala. Moet eigenlijk in regio opgelost. Ropke Zweers en jansdal hebben eigenlijk bed

teveel. Dan kan Isala naar 2 minder in fase 3 en 2 meer in fase 2

26-01-2021 19:50 -IEEEZIR Ok de rest is akkoord??

26-01-2021 19:53EENog niet zeker maar ziet er goed uit. Ze willen wel dat VWS zich

inspant dat 2022 goed komt. Meer dan ja dat gaan we doen. En ze willen verschil fase 1+ en fase 2 (83.000)

geregeld hebben. Daarvan blijven we zeggen dat het bij zorgverzekeraars ligt. Morgen 17.30 vervolggesprek
tussen advocaten. zet daarvoor reactie ziekenhuizen op de mail.

26-01-2021 19:54 - : Ok even afwachten dus

26-01-2021 19:55 - : Weet dat ook de minister heeft gezegd dat ze waar nodig wil helpen. Ook om

met ziekenhuizen te bellen

26-01-2021 19:56 - belt nog met Isala. Isala belde hem namelijk met dat verhaal

waar ze mee zitten. We hopen dat ze toch akkoord gaan maar een gesprek met Isala om hun verhaal aan te

horen moet er wel komen. Maar liever eerst deal anders gaan dingen door elkaar lopen.
26-01-2021 19:58 -IEEE: ok

26-01-2021 20:09 -JEEZ Zo maar richting afronding? Ik stel voor om een soort workshops te doen om

verschillende invalshoeken van scenario’s te oefenen. Het moet met partijen bij elkaar. Niet elkaar uitleggen
maar gezamenlijkheid organiseren

26-01-2021 20:09 -EEE: Mijn advies aan

26-01-2021 20:10 - Goed idee

27-01-2021 08:15TEEVandaag even half uurtje met EEE plannen om nieuwe

beleidskader te bespreken? Aanpak en wie het gaan doen?

27-01-2021 09:20 - Ja goed idee!

27-01-2021 09:21 - Ik moet eerst een brandje blussen rond die brief die NZa en IG) hebben

gestuurd. Hebjij die al?

27-01-2021 09:38 Ja heb hem, ik zal hem zo gaan lezen. Zal ook iets plannen.

27-01-2021 09:57 - RPL zit tegen het plafond. Volgens mij vooral vanwege de toon en de

belerendheid van Ik hoop dat we daar niet te lang in stil gaan staan. Mijn insteek nu: de

toezichthouders gaan straks oogsten wat ze gezaaid hebben (namelijk dat ze straks strak moeten gaan

handhaven op de “nationale regie”)
27-01-2021 12:34 -EFE28 onIEEEvan LZ willen graag meepraten over hoe nu

verder qua beleidskader. Wij en[EE  spreken elkaar om 14.30. Gelijk hen ook uitnodigen of wilje eerst alleen
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